

Proposed Amendments to the Company's Articles of Association

التعديلات المقترحة على النظام الأساسي للشركة

<p>Article (22) COMPOSITION OF THE BOARD</p>	<p>المادة (٢٢) تشكيل مجلس الإدارة</p>
<p>Former Article reads as follows: (22-1) The Board shall consist of up to eight Directors, all of whom may be appointed by the Special Shareholder without the need for approval at a General Assembly.</p>	<p>قبل التعديل: (١-٢٢) يتشكل مجلس الإدارة من أعضاء يصل عددهم حتى ثمانية أعضاء، يحق للمساهم الخاص أن يعينهم جميعاً بدون الحاجة الى موافقة الجمعية العامة.</p>
<p>Amended Article reads as follows: (22-1) The Board shall consist of eight (8) Directors, seven (7) of whom are appointed by the Special Shareholder, provided that the Chairman and the Vice Chairman are amongst them. One (1) Director shall be appointed by the General Retirement and Social Insurance Authority.</p>	<p>بعد التعديل: (١-٢٢) يتشكل مجلس إدارة الشركة من عدد ثمانية (٨) أعضاء، يتم تعيين سبعة (٧) أعضاء منهم من قبل المساهم الخاص من بينهم رئيس المجلس ونائب الرئيس، بينما يتم تعيين عضو واحد (١) من قبل الهيئة العامة للتقاعد والتأمينات الاجتماعية.</p>
<p>New clause to Article (22) COMPOSITION OF THE BOARD</p>	<p>فقرة جديدة تضاف للمادة (٢٢) تشكيل مجلس الإدارة</p>
<p>(22-3) In the event that the total ownership percentage of the Civil Pension Fund and Military Pension Fund (of the General Retirement and Social Insurance Authority) in the Company's share capital falls below 15% (without prior approval of the Special Shareholder), the seat of the General Retirement and Social Insurance Authority on the Board and the right to appoint a Director to occupy such a seat shall be vested to the Special Shareholder.</p>	<p>(٣-٢٢) في حال انخفاض إجمالي نسبة ما يملكه صندوق المعاشات المدني وصندوق المعاشات العسكري معاً التابعين للهيئة العامة للتقاعد والتأمينات الاجتماعية في أسهم رأسمال الشركة عن ١٥% (بدون موافقة مسبقة من المساهم الخاص)، عندئذ يؤول المقعد الخاص بالهيئة العامة للتقاعد والتأمينات الاجتماعية في مجلس الإدارة والحق في تعيين من يشغله الى المساهم الخاص.</p>
<p>Article (24) TERM AND VACATION OF OFFICE OF DIRECTORS</p>	<p>المادة (٢٤) مدة تعيين أعضاء مجلس الإدارة وإخلاء مناصبهم</p>
<p>Former Article reads as follows: In the case of a vacancy relating to a Director, the Special Shareholder shall have the right to appoint a replacement Director (for the remainder term), to take effect upon notice of replacement being given to the Company.</p>	<p>قبل التعديل: إذا أصبح منصب عضو مجلس إدارة شاغراً، يحق للمساهم الخاص أن يعين بديلاً عنه في مجلس الإدارة (للفترة المتبقية) ويصبح تعيينه نافذاً عند توجيه إشعار بالاستبدال إلى الشركة.</p>
<p>Amended Article reads as follows: In the case of a vacancy relating to a Director appointed by the Special Shareholder, the Special Shareholder shall have the right to appoint a replacement Director (for the remainder term), to take effect upon notice of replacement being given to the Company.</p>	<p>بعد التعديل: إذا أصبح منصب عضو مجلس إدارة الذي عُين من قبل المساهم الخاص شاغراً، يحق للمساهم الخاص أن يعين بديلاً عنه في مجلس الإدارة (للفترة المتبقية) ويصبح تعيينه نافذاً عند توجيه إشعار بالاستبدال إلى الشركة.</p>